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AANHANGSEL TOT DE HANDELINGEN VAN DE GEMEENTERAAD

(Vragen van de fractie PvdA)

No. VR 23 007 Rijswijk, 21 maart 2023

Corsa nummer: 23.021571

Geacht college,

Bij de griffie zijn de onderstaande art. 44 vragen van de fractie van de PvdA binnen gekomen.

Geachte team van de griffiers,

U ontvangt dit bericht met een vraag aan - de verantwoordelijke - voor bereikbaarheid in Rijswijk 
Buiten. Heeft u de mogelijkheid als griffier om deze - art. 44-vraag - bij de verantwoordelijke neer te 
leggen ter beantwoording van de onderstaande vragen?

Werkzaamheden Warmtelinq
Sinds de werkzaamheden voor het mooie project Warmtelinq zijn gestart op Beatrixlaan ontstaan files 
tussen de snelweg A4 en de stoplichten ter hoogte van Groenrijk.
Mede ook door het afsluiten van 1 rijbaan ter hoogte van de stoplichten bij Groenrijk.

Hierover de volgende vragen :

1. Bent u hiervan op de hoogte? 
2. Bij wie ligt de verantwoordelijkheid om dit eventueel op te lossen?
3. Indien dit bij de gemeente ligt, heeft de gemeente de middelen om dit mogelijk op te lossen?

Wij kijken met zeer veel nieuwsgierigheid uit naar de reactie van de verantwoordelijke om dit ongemak 
zo klein en kort mogelijk te houden tijden de werkzaamheden voor Warmtelinq.

Met vriendelijke & menselijke groet,

Fractievoorzitter Wil van Nuenen
Max Stuijfzand, fractiemedewerker
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Het college beantwoordt de vragen als volgt:

1. Bent u hiervan op de hoogte? 

Ja, het is ons bekend dat als gevolg van de ingestelde verkeersmaatregelen de reistijd voor het 
autoverkeer tussen de A4 en de kruising met Terras van Sion, met name in de spitsperioden, is 
toegenomen.

2. Bij wie ligt de verantwoordelijkheid om dit eventueel op te lossen? 

Het is een project van WarmtelinQ binnen de grenzen van de gemeente. Het is hierbij een 
gezamenlijke verantwoordelijkheid om de overlast als gevolg van de werkzaamheden binnen de 
beschikbare mogelijkheden te minimaliseren.

3. Indien dit bij de gemeente ligt, heeft de gemeente de middelen om dit mogelijk op te lossen? 

Overlast voor het autoverkeer is in deze fase niet te voorkomen. De rijbaanafzetting is 
noodzakelijk om veilig te kunnen werken. Ook hierin hebben wij een verantwoordelijkheid richting 
het personeel dat de werkzaamheden uitvoert. De verkeersstromen worden continu gemonitord 
en er zijn aanpassingen doorgevoerd aan de verkeersregelinstallatie om het autoverkeer zo goed 
mogelijk te laten doorstromen. Er vindt regelmatig overleg plaats tussen de gemeente en 
WarmtelinQ over het verloop van de werkzaamheden.

Burgemeester en wethouders,
de secretaris,

P.M. Schuit

de burgemeester,

H. Sahin 


